
Valitsus toetas linnahalli ooperisaali rajamist
"Linnahall saab korda, teiseks ooperiteater saab endale ooperi-
ja balletisaali, kolmandaks linn ja kogu Eesti saavad endale
korraliku konverentsikeskuse ja kontserdisaali," ütles
kultuuriminister Tõnis Lukas.

Valitsus toetas tänasel kabinetinõupidamisel ettepanekut, et
Tallinna linnahalli rajatakse ka ooperisaal, vahendas BNS
rahvusringhäälingu uudisteportaali.

"Otsustasime, et õige on minna edasi variandiga, kus saab kolm
olulist asja korraga: linnahall saab korda, teiseks ooperiteater saab
endale ooperi- ja balletisaali, kolmandaks linn ja kogu Eesti saavad
endale korraliku konverentsikeskuse ja kontserdisaali," ütles
Lukas.

Lukas lisas, et arutelu alles algab, plaanis on tellida
eskiiskavandite põhjal ekspertiis, määrata ära organisatsiooniline
mudel ja ette näha haldusmaksumused. Samuti on vaja taotleda
uut riigiabi luba. "Lõpliku otsuse teeb linnahalli osas riigikogu,"
sõnas Lukas.

Rahvusooper Estonia peadirektor Aivar Mäe ütles oktoobri algul, et
linnahalli ooperiteatri rajamise rahastus võiks osaliselt tulla
kultuurkapitalilt.

Tänavu kevadel vastu võetud riigieelarve strateegias (RES) 2020-
2023 on kirjas, et Eesti kui konverentsiturismi sihtkoha
arendamiseks investeeritakse kogusummas 40 miljonit eurot
linnahalli rekonstrueerimiseks rahvusvaheliseks
konverentsikeskuseks.

RES-i on plaanitud 20 miljoni eraldamine 2021. aastal ja teise 20
miljoni eraldamine 2022. aastal.

 

Sarnased uudised

Valitsus jõuab viimaks linnahalli tuleviku aruteluni (55%)

Valitsus toetas ooperisaali rajamist linnahalli (76%)
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